

黑龙江国中水务股份有限公司 2018 第三季度报告

一、重要提示 1.1 公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整，不存在虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并承担个别和连带的法律责任。

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes financial metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

2.1 主要财务数据 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股股东(或无限售条件股东)持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Type, Share Class and Quantity, and Shareholder Nature. Lists major shareholders like 国中(天津)水务有限公司.

2.3 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Type, Share Class and Quantity, and Shareholder Nature. Lists preferred shareholders.

三、重要事项 3.1 公司主要会计报表项目、财务指标重大变动的情况及原因

3.1.1 合并资产负债表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

3.1.2 利润表及现金流量表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Revenue, Profit, and Cash Flow.

3.1.3 资产负债表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

3.1.4 现金流量表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Revenue, Profit, and Cash Flow.

3.1.5 资产负债表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

3.1.6 现金流量表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Revenue, Profit, and Cash Flow.

3.1.7 资产负债表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

杭州电缆股份有限公司 2018 第三季度报告

一、重要提示 1.1 公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整，不存在虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并承担个别和连带的法律责任。

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes financial metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

2.1 主要财务数据 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

2.2 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Type, Share Class and Quantity, and Shareholder Nature. Lists major shareholders like 永通控股集团有限公司.

2.3 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Type, Share Class and Quantity, and Shareholder Nature. Lists preferred shareholders.

三、重要事项 3.1 公司主要会计报表项目、财务指标重大变动的情况及原因

3.1.1 资产负债表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

3.1.2 利润表及现金流量表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Revenue, Profit, and Cash Flow.

3.1.3 资产负债表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

3.1.4 现金流量表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Revenue, Profit, and Cash Flow.

3.1.5 资产负债表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

3.1.6 现金流量表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Revenue, Profit, and Cash Flow.

3.1.7 资产负债表科目 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

广州金域医学检验集团股份有限公司 2018 第三季度报告

一、重要提示 1.1 公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整，不存在虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并承担个别和连带的法律责任。

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes financial metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

2.1 主要财务数据 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股股东(或无限售条件股东)持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Type, Share Class and Quantity, and Shareholder Nature. Lists major shareholders like 国开(上海)股权投资合伙企业(有限合伙).

2.3 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表

杭州电缆股份有限公司 2018 第三季度报告

一、重要提示 1.1 公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整，不存在虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并承担个别和连带的法律责任。

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes financial metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

2.1 主要财务数据 单位:元 币种:人民币 本报告期末 上年度末 本报告期末比上年度末增减(%)

Table with 4 columns: Item, End of Period, Beginning of Period, Change, and Change Rate. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit.

2.2 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Type, Share Class and Quantity, and Shareholder Nature. Lists major shareholders like 永通控股集团有限公司.

2.3 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表